



نورة طاع الله

نوع العمل: خواطر

الكاتب :نورة طاع الله

تصميم الغلاف: ميري عماد

تعبئة وتنسيق: مريم حسين

هذا العمل تم تحت اشراف فريق

كيان اللا رواية للنشر الالكتروني

لينك الجروب

جروب اللا رواية

لينك البيدج

اللا رواية للنشر الالكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

الرحيل قرارك وقد يكون قرارهم والعودة قرارك ولن يكون قرارهم.

Whoever departs has made the decision to leave, which does not happen without an adversary

عادة وأسباب الرحيا عديدة وكثيرة ولكا راحل سبب أدى به الى الرحيا الذي أقسم فيه عدم العودة ثانية فيعمل وفقا لهذا القسم والوعد الذي أقسمه ووعد به مع نفسه أو أمام الجميع ..

The reasons for leaving are numerous and varied, and every person who departs has a reason that led them to leave, a reason for which they swear never to return, and they act according to this oath and the promise they made to themselves or in front of everyone

متى خرج القسم الرحيل والوعد به أمام الجميع وجب التطبيق والتنفيذ وان لم تكن هناك قدرة ونفذت من شقاء قسوة

When the department made the departure and promise in front of everyone, it must be applied and carried out, even if there is no capability and it is implemented through the hardship of cruelty

ألم الرحيل الذي يجعل منا كثيرا نندم ونود العودة وطرق الباب من جديد رغم كل شيء حصل وكان لكن القلوب ضعيفة ولا تطيق القسوة والبعد كثيرا

The pain of leaving that makes many of us regret and wish to return, and knock on the door again despite everything that happened; but hearts are weak and cannot endure cruelty and separation for long

من رحل فقد وجد هذا هو الحل الوحيد أو الأول أو الأنسب أو الأخير أو الحلل الحسل الذي وجده أمامه وقد رحل لتسرع وتهور منه...

Whoever has departed has found it; this is the only solution, or the first, or the most appropriate, or the last, or the solution that was in front of them, and they departed due to their haste and recklessness

الراحل رحل لعدم فهم منه وتقدير أدى به السى الرحيل الذي لن يسمح له بالعودة بسهولة وقبول عودته بعد الذي كان منه فليست كل القلوب تسامح وتنسى وتستعد للبدء من جديد

The departed left due to a lack of understanding and appreciation, which led to his departure—a departure that will not allow him to return easily, and accepting his return after what he did is not guaranteed, for not all hearts forgive, forget, and are ready to start anew

ان للرحيل قسوة وللعودة تلك الشفاء الذي يسداوي الكثير من الأمراض والمشاكل والخلاف

Departure has its harshness, and return has that healing which cures many diseases, problems, and conflicts

ان الرحيال وقت الحاجة يجعل منهم لا يقبلون عودتنا ولا يساعدوننا في اعدادة الأمور بأقل ما كانت على الأقل أو قريبة كما كانت ...

Leaving in times of need makes them neither accept our return nor help us restore things to at least how they were, or close to how they were

ألم الرحيل المفاجئ موجع والوجع يعلمنا القسوة والعناد الذي يصعب أمور كثيرة بين الناس وبين الراحل والعائد خاصة ...

The pain of sudden departure is painful, and the pain teaches us the harshness and stubbornness that make many things difficult between people, and between the one who leaves and the one who stays, especially

قبل الرحيال لا بد أن نضع النقاط على الحروف والكلمات والجمل ضمن سطورها المناسبة لكي يكون كل شيء واضع وبرقي وبأدب واحترام يخفف من صدمة الرحيل أو من حدة السبب والدافع الذي أدى بالأخير الى رحيل حتمي وضروري وسريع

Before leaving, we must dot the i's and cross the t's, placing words and sentences in their proper lines so that everything is clear, refined, and courteous, easing the shock of departure or the intensity of the reason

and motive that ultimately led to an inevitable, necessary, and swift exit

لا ترحل لأنك تريد الرحيل ولا تعود لأنك تريد العودة وأسباب الرحيل شبه منعدمة وأسباب العودة الحاجة الشديدة فهنا لن يتقبلك أحد وعودتك جرأة منك يرفضها الكثير بوضوح وبصريح العبارة

Do not leave just because you want to leave, and do not return just because you want to return. The reasons for leaving are almost nonexistent, and the reasons for returning are out of urgent need. Here, no one will accept you, and your return is a boldness that many openly and explicitly reject

لا ترحل الا اذا كان الرحيل من شورى ومن عدة محاولات ومن حكمة هذا لك الرحيل

Do not leave except if leaving comes from consultation, reflection, several attempts, and wisdom; here, leaving is for you

متى كان البقاء صعب وسيعقد الأمور أكثر ويجعل من الحياة مملة ومؤلمة فالرحيل حلل من الحلول الجيدة التي لا تظهر نتائجها الى بعد حين وفي الأخير

When staying becomes difficult, complicates matters further, and makes life boring and painful, leaving is one of the good solutions whose results do not appear immediately, but eventually

في الرحيل حكمة نافعة ومفيدة ستتأكد منها يوما ما ..

In departure, there is a useful and beneficial wisdom that you will realize one day

لو كان الرحيل لأنك تريد الرحيل بلا سبب مقنع فعلي فرحيلك تهرب لا تفسير له وتفكير بنفسك فهنا الرحيل مرفوض ولا اجبار فيه على البقاء

If leaving is because you want to leave without a convincing reason, then your departure is an escape with no explanation and is self-centered. In this case, leaving is rejected, and there is no compulsion to stay

من قرر الرحيل فليرحل ولكن ليس له العودة بنفس الطريقة التي رحل بها فهذا مرفوض ولا يعقل

Whoever decides to leave, let them leave, but they cannot return in the same way they left; this is unacceptable and unreasonable

لك أن تعود العودة النهائية هي العودة التي لا يتكرر فيها الرحيل ثانية ويكون فيها البقاء والمواجهة في حالة حلول بعد المشاكل والخلافات والأمور التي تستدعي الرحيل وان كان اضطراري ضروري فلا رحيل

You may return. The ultimate return is the one where departure never happens again, and it is characterized by staying and facing situations after problems, disagreements, and issues that might require leaving. Even if departure is necessary out of compulsion, it should not occur

ان القلوب لا تقوى على الرحيل ثانية ولن تنفتح الأبواب ثانية فالطرقة الثانية لا يسمعها الجميع ..

Hearts cannot bear to leave a second time, and the doors will not open again; not everyone hears the second knock

متى عدت ابقى على الدوام ..

When I return, I always stay

قبل اتخاذ قرار العودة فليكن قرار نهائي لا رجعة فيه بالعودة النهائية التي لا يكون فيها رحيل بنفس الطريقة الأولى أو بطريقة مشابهة أو بطريقة جديدة أو حتى بطريقة شبيهة أو قريبة مسن طريقة الرحيل الأولى الأولى

Before making the decision to return,
let it be a final decision with no turning
back, a definitive return in which
departure does not occur in the same
initial manner, or in a similar, new, or
even somewhat resembling way to the
first departure

الدي عدد قد عرف قيمة ما ترك ورائده وهو راحل وما قد خسر وقد تأثر كثيرا بعد أن تركهم ..أثر شديدا ومؤلم أكيد

The one who has returned has realized the value of what he left behind as he departs, and what he has lost; he has been deeply affected after leaving a mark on those he left… a strong and painful mark, certainly

العودة النهائية مصير حتمي بعد قرار صحيح وبعد دراسة وتفكير طويل أدى الى العودة

The final return is an inevitable fate after a correct decision and after long study and reflection that led to the return

لك أن تعود وان لم تجدهم في انتظارك

You may return even if you do not find them waiting for you

لا تفكر في الرحيل والعودة على نفس الطريق الذي أتى بك وانما اذهب الى مكانهم وأطرق بابهم وان لم يتم فتحه لا تفكر في الرحيل لحظتها وانما تذكر تفكر التي جعلت منك تعود وتفضل العودة عن البقاء

Do not think about leaving and returning by the same path that brought you, but rather go to their place and knock on their door. If it is not opened, do not consider leaving at that moment; instead, remember the reasons that made you return and prefer returning over staying

حاول بإرادة العودة وحماس العودة لكن من عدت اليه غاضبا وفتحت دفاتر وصور الماضي التي تركتها ورائك ورحلت بمجرد عودتك التي هي مفاجئة من الداخل أسعدتهم ومن الخارج يريدون منك الاثبات والدليل الذي يؤكد ويطمئن أن العودة هاته المرة عودة نهائية لن يكون فيها رحيل

He tried with the will to return and the enthusiasm to return, but to the one I returned to angrily, I opened the notebooks and photos of the past that I left behind, and I departed. As soon as you returned, which was a surprise

from within, it pleased them, and outwardly they want proof and evidence that reassures them that this return, this time, is a final return that will not involve leaving